

Eskilstuna Samskytte

Styrelsemöte 2016-05-26

1. Datum: 2016-05-26

Tid: 18:30

Plats: Mötesrummet i skjuthallen, Munktellarenan.

Kallade: lista nedan.

Namn:	Närvarande:	Telefon:	Funktion:	E-postadress:
Per Lundquist	Ja	070-3181133	Ordförande	3181133@gmail.com
Fredrik Lindblad	Nej	070-5204974	Vice ordförande	ofbilservice@gmail.com
Hans Sundén	Ja	070-2831518	Kassör	hanssunden@hotmail.com
Björn Brattberg	Nej	070-2069416	Ledamot	bjorn.brattberg@gmail.com
Jonas Mielonen	Ja	073-5585834	Sekreterare	jonas.mielonen@volvo.com
Lennart Ekström	Ja	070-5101467	Ledamot	Lennart.Ekstrom@mellanskog.se
Tommy Jonsson	Ja	070-5486273	Ledamot	jonsson.t@telia.com
Peter Ekström	Ja	070-6573307	Supleant	plvd@telia.com
Marie Enqvist	Ja	070-4948327	Adjungerad	eskilstunaskf@eskilstunaskf.se
Christer Adolphsson	Ja	070-4968872	Supleant	cmadolfsson@hotmail.se

1. Mötets öppnande

Ordförande hälsade alla välkomna.

2. Val av Ordförande, Sekreterare samt Justerare för detta möte.

Per, Jonas. Att jämte ordförande justera protokollet valdes Christer.

3. Föregående protokoll

Årsmötesprotokollet – inget att invända, det justeras av årsmötet utsedda representanter..

4. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

5. Rapport från Munktellarenan

- Det städas dåligt av de som använder Munktellarenan och förhållningsregler följs inte, ett husrådsmöte ska hållas.
- Lennart Ekström utsågs till Samskyttets representant till husrådsmötet för Munktellarenan.
- Lennart kallar till det mötet, mötet hålls i/kring oktober månad - Samordnar med Marie.
- Det behövs nya fronter till 25m tavlorna. Samskyttet beslutar att fronter till tavlorna bekostas av samskyttet.

6. Rapport från munktellarenan Hugelsta

- Fotografier i paviljongen har vandaliserats.
- Det städas dåligt i paviljongen och på banorna efter användare.
- Containern har Eskilstuna kommun tagit bort.
- Ordningsregler bör skapas för Hugelsta.
- Vimpel linorna är av/avskjutna på 300m banan (på 100m och 200m). Samskyttet beslutar att kostnader för vimpel och wirar bekostas av samskyttet.

7. Möte med kultur och fritid

Ordförande och Vice ordförande träffade Peter Fröjdfält (tillträdande skjutbanechef) Thord Bäckkvist (nuvarande skjutbanechef) och Mattias Albers (Arenachef).

Diverse samarbetspunkter diskuterades:

- Att containrar tagits bort, kommunen ställer upp en container om samskyttet meddelar att vi har städdag.
- Skjuttider.
- Vägunderhållet.
- Skjutbaneinstruktioner.
- Dokumentation av antal avlossade skott ska ske, något de flesta föreningar redan dokumenterar och rapporterar till resp. förbund.

8. Beslutsärenden – Projekt (punkterna hålls öppna flera möten tills de är avslutade)

- 1. Ordningsregler för Hugelsta ska skapas.**
- 2. Dokumentation av avlossade skott – insamling och rapportering.**
- 3. Skjutbaneinstruktioner 2016 – Skjuttider**
Ordförande har en dialog med Peter Fröjdfält för att kunna återgå till de tidigare gällande skjuttiderna.
- 4. Bokningslistan för Hugelsta**
Nuvarande system fungerar bra, fler ska dock kunna bokföra det för redundans. Marie sköter bokningslistan och sekreterare ska ha möjlighet att göra det vid förhinder för Marie.
- 5. Iordningställande av Bana H – Projektgruppen**
Eskilstuna kultur och fritid är positiv till ombyggnationen. Återstår att stämma av med berörda myndigheter.
- 6. Hugelsta - Underhåll av paviljonger mm**
Ordningsregler ska skapas
- 7. Projektgrupp för utvecklingen av Hugelstas banor.**
Kan K-vallen skulle kunna flyttas
Kan man göra om ytan mellan 100m och 200m vallen för att passa fältskytte.
- 8. Underhåll av vägar inom skjutbaneområdet**
Saken har diskuterats med kommunen.
- 9. Larmanläggningar**
Kommunen kommer att lägga över ansvaret för larmet på samskyttet. Kostnaden kommer att spridas mellan de föreningar som använder respektive anläggning. Per driver frågan med kommunen om överlämnandet.
- 10. Firmateckning - Protokoll till bank och bolagsverket**
Protokoll från årsmöte och konstituerande möte är justerat men inte distribuerat. Jonas skickar detta till ordförande och Kassör.

11. E-postadress och hemsidan.

- Styrelsen beslutat att ta kostnaden för en egen domän för att få en e-postadress.
- Marie uppdaterar hemsidan med nya styrelsen och med bilder på samtliga.

12. Övergång till FortKnox – redovisningssystem.

Vi har Visma vilket fungerar bra, inget nytt behövs. Vid behov kan vi byta, med det behövs som sagt inte i nuläget.

9. Övriga frågor

Inga övriga frågor

10. Nästa möte

Torsdag 30 Juni 18:30 i Jaktskyttepaviljongen på Hugelsta.

11. Mötets avslutande

Ordförande tackar för intresset förklarade mötet avslutat.

Ordförande _____

Justerare _____

Sekreterare _____